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Plats och tid Skillingehus, Skillingaryd, 2011-12-19, kl. 15.00-16.40 

Beslutande Klas Rydell, Försäkringskassan 

Håkan Gustafsson, Arbetsförmedlingen  

Marcus Eskdahl (S), ersättare Landstinget i Jönköpings län 

Hans Jarstig (KD), Habo Kommun 

Ola Nilsson (KD), Jönköpings kommun 

Sören Ståhlgren (S), Vaggeryds kommun 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Övriga närvarande Marita Thalin, ersättare Försäkringskassan 

Gunnar Pettersson (S), ersättare Habo kommun 

Mona Forsberg (S), ersättare Jönköpings kommun 

Gert Jonsson (M), ersättare Vaggeryds kommun 

Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman  

 

 

Utses att justera Hans Jarstig Paragrafer         

Justeringens plats och tid Sofiahuset, Jönköping, 2012-01-04 kl 14.00 

Underskrifter Sekreterare   
  Peter Hedfors       

 Ordförande   
  Klas Rydell       

 Justerande   
 Hans Jarstig       

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Södra Vätterbygden  

Datum för sammanträdet 2011-12-19 
 
 

Datum för anslags uppsättande 2012-01-05 Datum för anslags nedtagande 2012-01-30 

Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundets kansli, c/o Jönköpings kommun, Sofiahuset 

Underskrift   
 Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman  



SAMORDNINGSFÖRBUNDET SÖDRA 
VÄTTERBYGDEN, Förbundsstyrelsen 

Protokoll från sammanträde 
2011-12-19 

2 (4) 

 

 

Justerandes sign 
   

Utdragsbestyrkande 

 

 

 
§ 1. Öppnande   
Ordförande Klas Rydell hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 
§ 2. Val av justerare  
Styrelsen beslutade välja Hans Jarstig till justerare. Tid för justering fastställdes.  
 
§ 3. Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutade fastställa dagordningen. 
 
§ 4. Aktuell information  
a) Rapport från Vaggeryds kommun 
Områdeschef Jenny Andersson, socialtjänsten i Vaggeryd, rapporterade om hur man arbetar 
med arbetslivsinriktade insatser och samverkan i kommunen. Hon informerade bl a om 
insatserna fördjupade utredningen Nytt Steg, Trappsteget för unga vuxna (16-24 år), ESF-
projektet Oden företagspark som stödjer start av sociala företag och den nystartade 
Arenasamverkan på vårdcentral. 
 
b) Konferens om unga med aktivitetsersättning 
Hans Jarstig rapporterade från en konferens i Stockholm anordnad av Nationella rådet 
111130. Syftet var att uppmuntra utveckling av olika stödformer för unga med 
aktivitetsersättning att komma till arbete. Inspirerande exempel på konferensen var bl a 
Skarphälls Arbetsgivarring på Gotland och projekt Trampolinen i Samordningsförbundet 
Trollhättan, Lilla Edet och Grästorp. 
 
c) Chefssamråd om Arenasamverkan 
Klas Rydell rapporterade om chefssamråd som skett kring fortsatt Arenasamverkan i vårt 
område. Utkast till överenskommelse är klar att sändas till dem som inte var med vid senaste 
mötet 15 december. Inbjudan till inspirationsdagen 23 februari 2012 sänds ut inom kort. 
 
d) Ägarmöte  
Klas Rydell konstaterade att hans och Eva Ekenbergs inbjudan till ägarmöte är på gång inom 
kort. Datum föreslås bli torsdagen 1 mars 2012. Inbjudan sänds till landstingsstyrelsens och 
länets kommunstyrelsers ordföranden. 
 
e) Rätt till ersättning för moms 
Tjänsteman rapporterade att förbundet som väntat fått avslag från Förvaltningsrätten på sitt 
överklagande angående momsen som man begärt ersättning för i våras. Samtidigt har 
Finansdepartementet meddelat att man förberett en proposition om ändrad lagstiftning. Om 
den går igenom så får förbunden full ersättning, även retroaktivt. 
 
f) Seminarium om utvärdering 
Tjänsteman kommenterade den utsända sammanfattningen om ett seminarium i Stockholm 
111017. Det handlade om uppföljning och utvärdering av förbundens arbete. 
 
g) Seminarium om förbundens arbete 
Tjänsteman rapporterade från det seminarium för förbunden som anordnades på Arlanda 
förmiddagen 111118. 
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h) Extra årsmöte med Nationella Nätverket för Samordningsförbund NNS 
Tjänsteman rapporterade från extra årsmötet med samordningsförbund som hölls på Arlanda 
på eftermiddagen 111118. Referat från både årsmötet och seminariet om förbundens arbete 
samma dag finns med i utsänt informationsblad från NNS. 
 
i) Rapporten Det lönar sig 
Tjänsteman kommenterade utsänd sammanfattning av rapporten Det lönar sig. 
 
j) Försörjningsmått t o m kvartal 3 2011 
Tjänsteman kommenterade utsänt utdrag av försörjningsmåttet, där jämförelse gjorts mellan 
senaste kvartalet och helåret 2009 för vårt förbunds kommuner, länet och riket. Siffrorna 
kommenterades av flera på mötet. Styrelsen uttryckte önskemål att fortsätta få denna typ av 
utdrag men något kompletterat så att det går att se utvecklingen av fler siffror i statistiken. 
 
k) Information från ansvarig tjänsteman 
Tjänsteman rapporterade om aktuellt läge för de tre aktuella projekten, förfrågningar som 
kommit till förbundet, olika marknadsföringsåtgärder för förbundet som förbereds och andra 
aktuella frågor han arbetar med. 
 
Styrelsen beslutade lägga rapporterna till handlingarna.  
 
§ 5. Meddelanden 
Följande meddelanden mm anmäldes till styrelsen: 
a) Minnesanteckningar från AU 111209  
b) Minnesanteckningar Beredningsgruppen 111207 
c) Minnesanteckningar styrgrupp Enter 111123 
d) Minnesanteckningar styrgrupp KrAmi 111125  
e) Verksamhetsbeskrivning KrAmi 2012 
f) Flera korta rapporter om projekt Haa 
g) Ohälsotalet t o m nov 2011  
h) Protokollutdrag NNS styrelse 110926 
i) Protokollutdrag Försäkringskassan om ansvarsfrihet 2010 
j) Avtal om ekonomiadministration 2012 (dnr 2011:30 / 3) 
 
Styrelsen beslutade lägga meddelandena till handlingarna 
 
§ 6. Verksamhetsplan 2012 
Bekräftelse har nu kommit från samtliga huvudmän att de godkänt förslaget till 
Verksamhetsplan 2012. Ingen har framfört krav på förändringar i planen. 
 
Styrelsen beslutade  
att lägga rapporten om fullgjort samråd kring Verksamhetsplan 2012 till handlingarna. 
 
§ 7. Ekonomisk rapport per 111130 
Tjänsteman kommenterade utsänt ekonomisk rapport per 111130. 

 
Styrelsen beslutade 
att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
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§ 8. Sammanträdesplan 2012 
Förslaget till sammanträdesplan diskuterades. Inga förslag till förändringar framkom. 
Datumen i mars beror på beslut i Höglandets och Finnvedens samordningsförbund men blir 
preliminärt 22-23 mars.  
 
Styrelsen beslutade 
att godkänna förslaget till sammanträdesplan för 2012. Datumen för länsmötet i mars 
kompletteras så snart de blir klara. AU kompletterar med sina datum vid sitt nästa möte. 
 
§ 9. Länskonferens om finansiell samordning 
Planering fortsätter av en gemensam konferens för förbunden i länet, prel 22-23 mars. 
Förslag kom att bjuda in representanter från Trampolinen och Skarphälls arbetsgivarring, 
som deltog i konferensen 30 november (punkt 4b ovan). 
 
Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna. 
 
§ 10. Fråga om att vänta med ansökningar om projektmedel 
Beredningsgruppen diskuterade de medel som finns under 2012 för nya projekt. Vid 
planeringsdagen i höstas var alla överens om att det är viktigt att medel finns kvar för nya 
åtgärder om projekt Enter märker behov som vi inte kunnat identifiera ännu. Därför föreslår 
beredningsgruppen att styrelsen tar beslut om att avvakta med att ta upp eventuella nya 
projektansökningar till behandling en period. 
 
AU instämde i att det är viktigt att avvakta något med prövning av nya projektansökningar 
tills vi dels ser om projekt Enter märker nya behov, dels har fått signaler från ägarmötet om 
ifall vi kan räkna med större medel till förbundet i framtiden. Samtidigt är det viktigt att 
intressanta och angelägna idéer hålls vid liv i avvaktan på att styrelsen har möjlighet att 
fördela medel igen. Om styrelsen beslutar om ett stopp för prövning av nya ansökningar så 
kan det ge signaler som kan påverka den alltmer positiva bilden av förbundets insatser. 
 
Styrelsen instämde i AUs resonemang. Ett beslut om att stoppa prövning av ansökningar är 
inte aktuellt. Däremot bör tjänsteman ha detta tänkande med sig om nya förfrågningar om 
projektmedel kommer in närmaste tiden. Om en ansökan kommer till förbundet så får den 
prövas som vanligt via beredningsgruppen, vilka också kommer att vara medvetna om 
styrelsens resonemang. 
 
Styrelsen beslutade att inte införa något stopp för prövningar av nya projektansökningar. 
 
§ 11 Övriga frågor  
Om rapportering på styrelsemöten 
Håkan Gustafsson framförde synpunkten att det är bra om AU överväger hur mycket 
mötestid som ska tas för olika former av rapportering till styrelsen. Om det är möjligt att 
korta ned styrelsemötena genom att större andel av rapporterna sker skriftligt så uppfattar 
han det som en förbättrad användning av styrelsens tid. 
 
Klas Rydell bekräftade att AU tar till sig synpunkten när man planerar fortsatta möten. 
 
§ 12. Avslutning 
Ordföranden tackade alla för deras engagemang, önskade alla en god jul och ett gott nytt år 
och förklarade mötet avslutat kl.16.40.  


